

L. M. STAEBLER

(Founding Member Philatelic Society of Canada)

185½ DUNDAS STREET**LONDON, ONTARIO, CANADA.**

We desire to enter into exchange relations with dealers and collectors in South and Central American countries for the exchange of stamps in quantity. Send us from 500 to 10,000 finely assorted stamps of your country and we will send you by return of mail an equal number of finely-assorted Canadian stamps. Do not send more than 2000 stamps under one cover. Prepay all communications at regular letter rate. Send registered in sealed envelope, sealing stamps of lowest denomination for postage. We will reciprocate the above. Send us a trial selection. We know that exchange will be satisfactory. We are also prepared to buy large lots for cash if price is low.

SEND A TRIAL SELECTION TO-DAY.

REFERENCE, ALL THE LEADING DEALERS.

W. C. BENSON,

204 VICTORIA-ST., - LONDON, ONT., CANADA.

Desires South and Central American correspondence only. Send me 50 to 100 finely assorted stamps of your country and I will send you by return of mail an equal number and an equal assortment of Canadian stamps. Kindly use stamps of lowest denomination for postage and I will do likewise.

Reference, the publisher of this paper.

W. J. BEATTY,

(P. S. OF C. 7.)

POST OFFICE DEPARTMENT, OTTAWA, CANADA,

Desires correspondence in all Foreign Countries (especially British Colonies and all America) to send selections of good postage stamps and cards *against good exchange*.

I AM A COLLECTOR AND NOT A DEALER.

WANTED!**IN EXCHANGE FOR STAMPS.**

I allow for U. S. and Canada postcards 25c. per 100
 " 2 and 5c. registered stamps, 75c. "
 " ½, 6, 10 and 15c. Canada, 50c. "
 " 2c. Canada, 20c. "

" old Canada and U. S. stamps,
 full catalogue value.
 " Newfoundland stamps, \$1.00 "

COLLECTIONS BOUGHT.

Toute personne qui m'enverra 100-500 timbres-cartes, enveloppes, etc., de son pays, recevra la même quantité de Canada et Terra neuve.

CARL HERRING, - LONDON, CANADA.When answering advertisements, mention **CANADIAN PHILATELIST**.**L. M. STAEBLER**

(Membre Fondateur de la Société Philatelic de Canada)

185½ DUNDAS STREET**LONDON, ONTARIO, CANADA.**

Nous désirons entrer en relations d'échange avec les marchands, et les collectionneurs des pays d'Amérique du Sud et Central pour l'échange de timbres en quantité. Envoyez-nous de 500 à 10,000 timbres bien assortis de votre pays et nous vous enverrons par retour du courrier une quantité égale de timbres Canadiens très bel assortis. Je vous prie de ne pas envoyer plus de 2000 timbres dans une lettre. A franchir toute communication comme lettres et aussi recommander vos lettres. Employer les timbres des valeurs les plus basses et envoyez dans une enveloppe fermée. Nous ferons aussi les mêmes choses. Envoyez-nous une sélection comme essai. Nous savons que l'échange sera satisfait. Nous sommes préparés aussi d'acheter des gros lots, au comptant, si la prix est basse.

ENVOYEZ UNE SELECTION COMME ESSAI AUJOURD' HUI.

RÉFÉRENCES, TOUS GRANDS MARCHANDS.

W. C. BENSON,

204 VICTORIA-ST., - LONDON, ONT., CANADA.

Désire des correspondants d'Amérique du Sud et Central. Envoyez-moi 50 à 100 timbres de votre pays très bien assorties, et je vous enverrai par retour du courrier un nombre égal et un assortiment des timbres de Canada. Veuillez employer les timbres des petites valeurs pour affranchir la lettre et je ferai le même. Référence, le rédacteur de ce journal.

H. F. MOOERS,

KINGSTON, CANADA,

Désire des correspondants dans l'Amérique du Sud, Central et les Antilles, pour l'échange de timbres, poste cartes, &c. J'ai les timbres de Canada, de Jamaïque, &c. Envoyez-moi 25 à 30 cartes pour le même nombre de Canada, &c. Correspondence en français, allemande, et anglais.

**POST CARDS ::
:: EXCHANGED.****SOUTH AND CENTRAL AMERICAN
ESPECIALLY DESIRED.**

Send me from 5 to 25 well assorted entire cards of your country and I will send same number of Canada, 5 varieties. Address—

H. S. DICKSON,

480 MAITLAND-ST., - LONDON, CANADA.

Reference—Editor of this paper.

(P. S. C. 3A.)